
Zápis 
 

z 10. zasedání Zastupitelstva obce Dětmarovice, 
konaného dne 21.02.2024 od 16ti hod. v sále Motorestu Koukolná 

 
 

 

Přítomní: 
Jana Formandlová 
Bc. Richard Górecki 
Mgr. Michaela Kaděrová 
Ing. Miroslav Kozel 
Ing. Martin Krůl 
Ing. Tomáš Lejsal 
Ing. Ladislav Rosman 
Mgr. Libor Stáňa 
Ing. Marek Svrčina 
Rostislav Vašut 
 
Ing. Leonard Mynář (dostavil se po zahájení projednávání bodu č. 1b) v 16:06 hod.) 
Ing. Kateřina Trombalová (dostavila se po zahájení projednávání bodu č. 2 v 16:10 hod.)  
 
 
Omluveni: 
Zdeňka Foltynová 
JUDr. Sylva Totková Kolderová 
Vojtěch Motl 
 
 
Program: 
1. Zahájení 
2. Výsledky hospodaření obce k 31.12.2023 
3. Dotace a dary organizacím na rok 2024 
4. Rozpočtová opatření 
5. Majetková problematika 
6. Rozhodnutí o pokračování projektu rozhledny v obci – zrušení usnesení 
7. Výsledek kontroly provedené kontrolním výborem 
8. Odměňování zastupitelů od 01.01.2024 – informace  
9. Závěr 

 
 

1. Zahájení 
Zasedání zastupitelstva v 16:02 hod. zahájil a řídil starosta obce Ing. Ladislav Rosman, který 
úvodem přivítal všechny přítomné a konstatoval, že v tuto chvíli je přítomno 10 členů 
zastupitelstva obce a jednání je tak usnášeníschopné.    
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Starosta přečetl návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce 
ad 1a) volí 
návrhovou komisi ve složení: 
předseda:  Mgr. Michaela Kaděrová  
členové:  Ing. Marek Svrčina, Rostislav Vašut      
 
Starosta určuje:  
ověřovatele zápisu: Mgr. Libor Stáňa, Ing. Miroslav Kozel 
zapisovatelku:  Kateřina Richterová 
 
Výsledek hlasování: 
členové ZO, Ing. Ladislav Rosman, Jana Formandlová, Bc. Richard Górecki, Mgr. Michaela 
Kaděrová, Ing. Miroslav Kozel, Ing. Martin Krůl, Ing. Tomáš Lejsal, Mgr. Libor Stáňa, Ing. Marek 
Svrčina, Rostislav Vašut (celkem 10), tento návrh schvalují.   
Proti tomuto usnesení nehlasoval nikdo (celkem 0) 
Rovněž se nikdo nezdržel hlasování (celkem 0) 
 
Starosta dále přečetl návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce 
ad 1b) schvaluje 
program zasedání ZO dle pozvánky    
 
(V 16:06 hod. se k zasedání ZO dostavil Ing. Leonard Mynář)  
 
Výsledky hlasování: 
členové ZO, Ing. Ladislav Rosman, Jana Formandlová, Bc. Richard Górecki, Mgr. Michaela 
Kaděrová, Ing. Miroslav Kozel, Ing. Martin Krůl, Ing. Tomáš Lejsal, Ing. Leonard Mynář, Mgr. 
Libor Stáňa, Ing. Marek Svrčina, Rostislav Vašut (celkem 11), tento návrh schvalují. 
Proti tomuto usnesení nehlasoval nikdo (celkem 0) 
Rovněž se nikdo nezdržel hlasování (celkem 0) 
 
2. Výsledky hospodaření obce k 31.12.2023 
Starosta uvedl druhý bod programu s tím, že odkázal na podrobnosti v přiloženém materiálu 
a řekl, že rada obce doporučuje zastupitelstvu vzít výsledky hospodaření za uplynulý rok 
na vědomí a poté otevřel diskuzi.    
 
Diskuze:  
Ing. Krůl, předseda finančního výboru, uvedl, že za finanční výbor doporučuje vzít tyto výsledky 
na vědomí, avšak pozastavil se nad tím, zda je správně, že rozpočet obce ve výši 100 mil. Kč 
skončil přebytkem ve výši 22 mil. Kč. Starosta na to reagoval, že tyto finance jsou drženy 
z nutnosti, v souvislosti s nákladnou stavbou kanalizace – III. etapa.   
 
(V 16:10 hod. se k zasedání ZO dostavila Ing. Kateřina Trombalová) 
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Tajemnice v návaznosti na shora uvedenou diskuzi informovala zastupitelstvo, že od konce 
loňského roku obec s volnými financemi pracuje také formou obchodování prostřednictvím 
elektronické platformy Komerční banky eTrading pro termínované vklady, a to do max. výše 
30 mil. Kč investované částky, s čímž je rada obce již obeznámena.   
 
Starosta poté přečetl návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce 
ad 2) bere na vědomí 
výsledky hospodaření obce Dětmarovice k 31.12.2023  
 
Výsledek hlasování: 
členové ZO, Ing. Ladislav Rosman, Jana Formandlová, Bc. Richard Górecki, Mgr. Michaela 
Kaděrová, Ing. Miroslav Kozel, Ing. Martin Krůl, Ing. Tomáš Lejsal, Ing. Leonard Mynář, Mgr. 
Libor Stáňa, Ing. Marek Svrčina, Ing. Kateřina Trombalová, Rostislav Vašut (celkem 12), berou 
na vědomí 
výsledky hospodaření obce Dětmarovice k 31.12.2023. 
Proti tomuto usnesení nehlasoval nikdo (celkem 0) 
Rovněž se nikdo nezdržel hlasování (celkem 0) 
 
3. Dotace a dary organizacím na rok 2024 
Starosta stručně uvedl třetí bod programu. Řekl, že zastupitelstvu zbývají k projednání pouze 
dvě žádosti o dotace, když rozhodnutí o všech ostatních bylo v kompetenci rady obce a otevřel 
diskuzi.   
 
Diskuze:  
Ing. Krůl za finanční výbor doporučil zastupitelstvu žádosti o dotace dle předloženého návrhu 

schválit.   

P. Formandlová se pak dotazovala na důvody rozhodnutí rady obce ohledně některých žádostí, 

což s ní Ing. Svrčina, Ing. Mynář a starosta prodiskutovali.         

Starosta přečetl návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce 
ad 3) schvaluje 
1. poskytnutí dotace Sportovnímu klubu Dětmarovice, z.s. na činnost ve výši 850.000 Kč  
2. poskytnutí dotace Charitě Bohumín na provoz Domova pro seniory U Kaple v požadované 

výši 1.300.000 Kč  
a uzavření příslušných veřejnoprávních smluv dle novely zákona č. 250/2000 Sb. 
o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů 
 
Výsledek hlasování: 
členové ZO, Ing. Ladislav Rosman, Jana Formandlová, Bc. Richard Górecki, Mgr. Michaela 
Kaděrová, Ing. Miroslav Kozel, Ing. Martin Krůl, Ing. Tomáš Lejsal, Ing. Leonard Mynář, Mgr. 
Libor Stáňa, Ing. Marek Svrčina, Ing. Kateřina Trombalová, Rostislav Vašut (celkem 12), 
schvalují  
1.  poskytnutí dotace Sportovnímu klubu Dětmarovice, z.s. na činnost ve výši 850.000 Kč  
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2.  poskytnutí dotace Charitě Bohumín na provoz Domova pro seniory U Kaple v požadované     
výši 1.300.000 Kč  

a uzavření příslušných veřejnoprávních smluv dle novely zákona č. 250/2000 Sb. 
o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů. 
Proti tomuto usnesení nehlasoval nikdo (celkem 0) 
Rovněž se nikdo nezdržel hlasování (celkem 0) 
 
4. Rozpočtová opatření 
Starosta zahájil projednávání čtvrtého bodu programu s uvedením, že k případným dotazům 
zastupitelů ohledně rozpočtových opatření, u kterých nejde o nic mimořádného, poskytne 
odpovědi přítomná účetní obce – Ing. Filipová. Pak stručně informoval ohledně položky týkající 
se 2. části rekonstrukce interiéru Dělnického domu, a to elektroinstalace, dále o záležitosti 
Bendův statek, že v tomto projektu se zatím stále pokračuje, i když to v současné době není 
prioritou a dále, že zde v sále motorestu už proběhla výměna radiátorů. Poté otevřel diskuzi.       
 
Diskuze: 
Ing. Krůl se vyjádřil k předchozímu rozpočtovému opatření a ohledně sálu motorestu 
se dotázal, zda bude v rekonstrukci pokračováno ještě dále. Do této diskuze se zapojil i Ing. 
Kozel, který se zeptal, jestli se v něm vymění také stoly a židle. P. Čempelová, referentka OÚ, 
na to řekla, že finance na výměnu stolů a židlí teď v rozpočtu jsou, starosta pak dodal, 
že s celkovou rekonstrukcí sálu, i když by si to zasloužil, letos počítáno nebylo, ale možná ještě 
dojde k výměně dveří.         
 
K seznamu investičních akcí pak starosta ještě informoval, že v souvislosti s III. etapou 
kanalizace dnes shodou okolností přišla výzva z ministerstva k upřesnění počtu připojených 
obyvatel a dále informoval o průběhu její chystané stavby. Poté ještě informoval zastupitele 
o aktuální situaci ohledně záležitosti Sokolovny.   
 
Starosta poté přečetl návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce 
ad 4) schvaluje 
rozpočtové opatření č. 3 dle předloženého návrhu upraveného rozpočtu k 21.02.2024 
a upravený schodkový rozpočet obce Dětmarovice k 21.02.2024 takto:  
- příjmy celkem po konsolidaci ve výši 112.333.436 Kč (v členění dle předloženého návrhu) 
- výdaje celkem po konsolidaci ve výši 158.842.256 Kč (v členění dle předloženého návrhu) 
- rozdíl příjmů a výdajů ve výši 46.508.820 Kč je pokryt přebytkem hospodaření z roku 2023 
ve výši 46.508.820 Kč, včetně přílohy: 
- Seznam investičních akcí na rok 2024 
 
Výsledek hlasování: 
členové ZO, Ing. Ladislav Rosman, Jana Formandlová, Bc. Richard Górecki, Mgr. Michaela 
Kaděrová, Ing. Miroslav Kozel, Ing. Martin Krůl, Ing. Tomáš Lejsal, Ing. Leonard Mynář, Mgr. 
Libor Stáňa, Ing. Marek Svrčina, Ing. Kateřina Trombalová, Rostislav Vašut (celkem 12), 
schvalují 
rozpočtové opatření č. 3 dle předloženého návrhu upraveného rozpočtu k 21.02.2024 
a upravený schodkový rozpočet obce Dětmarovice k 21.02.2024 takto:  
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- příjmy celkem po konsolidaci ve výši 112.333.436 Kč (v členění dle předloženého návrhu) 
- výdaje celkem po konsolidaci ve výši 158.842.256 Kč (v členění dle předloženého návrhu) 
- rozdíl příjmů a výdajů ve výši 46.508.820 Kč je pokryt přebytkem hospodaření z roku 2023 
ve výši 46.508.820 Kč, včetně přílohy: 
- Seznam investičních akcí na rok 2024. 
Proti tomuto usnesení nehlasoval nikdo (celkem 0) 
Rovněž se nikdo nezdržel hlasování (celkem 0) 
 
5. Majetková problematika 
Starosta zahájil projednávání pátého bodu programu. 
 
K návrhu dle bodu 1 uvedl, že v souvislosti s výstavbou další etapy kanalizace je v zájmu obce 
vykoupit co nejvíce pozemků v místě kanalizačních tras, doporučuje tedy odkoupení podílů 
všech 12ti spoluvlastníků schválit. Pak otevřel diskuzi. 
 
(V 16:35 hod. opustil zasedací místnost Mgr. Libor Stáňa) 
 
Diskuze: 
Ing. Krůl informoval, že u jednoho ze spoluvlastníků je v katastru nemovitostí zapsáno omezení 
vlastnického práva zástavním právem, u ostatních pak žádné omezení zapsáno není. 
 
Starosta poté přečetl návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce 
ad 5a) schvaluje 
dle bodu 1 
odkoupení podílů pozemku parc. č. 4648/2 ostatní plocha, ostatní komunikace o celkové 
výměře 1250 m2 v k. ú. Dětmarovice od spoluvlastníků, a to: 
podíl 1/48 – xxx, 784 01 Litovel 
podíl 1/540 – xxx, 735 71 Dětmarovice 
podíl 2/162 – xxx, 466 01 Jablonec nad Nisou 
podíl 1/18 – xxx, 735 71 Dětmarovice 
podíl 1/18 – xxx, 735 14 Orlová-Lutyně 
podíl 1/81 – xxx, 735 71 Dětmarovice 
podíl 4/54 – xxx, 735 14 Orlová-Lutyně 
podíl 4/81 – xxx, 700 30 Ostrava-Zábřeh 
podíl 1/9 – xxx, 735 71 Dětmarovice 
podíl 2/162 – xxx, 468 71 Lučany nad Nisou 
podíl 6/54 – xxx, 735 71 Dětmarovice 
podíl 1/72 – xxx, 733 01 Karviná-Hranice 
za smluvní cenu ve výši 60 Kč/m2 + náklady řízení 
 
Výsledek hlasování: 
členové ZO, Ing. Ladislav Rosman, Jana Formandlová, Bc. Richard Górecki, Mgr. Michaela 
Kaděrová, Ing. Miroslav Kozel, Ing. Martin Krůl, Ing. Tomáš Lejsal, Ing. Leonard Mynář, Ing. 
Marek Svrčina, Ing. Kateřina Trombalová, Rostislav Vašut (celkem 11), schvalují 
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odkoupení podílů pozemku parc. č. 4648/2 ostatní plocha, ostatní komunikace o celkové 
výměře 1250 m2 v k. ú. Dětmarovice od spoluvlastníků, a to: 
podíl 1/48 – xxx, 784 01 Litovel 
podíl 1/540 – xxx, 735 71 Dětmarovice 
podíl 2/162 – xxx, 466 01 Jablonec nad Nisou 
podíl 1/18 – xxx, 735 71 Dětmarovice 
podíl 1/18 – xxx, 735 14 Orlová-Lutyně 
podíl 1/81 – xxx, 735 71 Dětmarovice 
podíl 4/54 – xxx, 735 14 Orlová-Lutyně 
podíl 4/81 – xxx, 700 30 Ostrava-Zábřeh 
podíl 1/9 – xxx, 735 71 Dětmarovice 
podíl 2/162 – xxx, 468 71 Lučany nad Nisou 
podíl 6/54 – xxx, 735 71 Dětmarovice 
podíl 1/72 – xxx, 733 01 Karviná-Hranice 
za smluvní cenu ve výši 60 Kč/m2 + náklady řízení. 
Proti tomuto usnesení nehlasoval nikdo (celkem 0) 
Rovněž se nikdo nezdržel hlasování (celkem 0) 
 
K návrhu dle bodu 2 starosta poznamenal, že v případě navrhovaného schválení odkoupení 
ad 5b) se jedná o bezproblémový pozemek přímo související s místní komunikací, 
ale ve druhém případě ad 5c) se jedná o břeh, o který obec zájem nemá, jeho odkoupení tedy 
nedoporučuje a otevřel diskuzi.  
 
Diskuze: 
Bez diskuze. 
 
(V 16:38 hod. se do zasedací místnosti vrátil Mgr. Libor Stáňa) 
  
Starosta přečetl návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce 
ad 5b) schvaluje 
dle bodu 2 
odkoupení pozemků parc. č. 211/2 o výměře 87 m² a 4160/1 o výměře 94 m² v k. ú. 
Dětmarovice, oba ostatní plocha, ostatní komunikace, od xxx, Dětmarovice č.p. xxx za smluvní 
cenu ve výši 60 Kč/m² + náklady řízení 
 
Výsledek hlasování: 
členové ZO, Ing. Ladislav Rosman, Jana Formandlová, Bc. Richard Górecki, Mgr. Michaela 
Kaděrová, Ing. Miroslav Kozel, Ing. Martin Krůl, Ing. Tomáš Lejsal, Ing. Leonard Mynář, Mgr. 
Libor Stáňa, Ing. Marek Svrčina, Ing. Kateřina Trombalová, Rostislav Vašut (celkem 12), 
schvalují 
odkoupení pozemků parc. č. 211/2 o výměře 87 m² a 4160/1 o výměře 94 m² k. ú. 
Dětmarovice, oba ostatní plocha, ostatní komunikace, od xxx,   Dětmarovice č.p. xxx za smluvní 
cenu ve výši 60 Kč/m² + náklady řízení. 
Proti tomuto usnesení nehlasoval nikdo (celkem 0) 
Rovněž se nikdo nezdržel hlasování (celkem 0) 
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Starosta dále přečetl návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce 
ad 5c) neschvaluje 
dle bodu 2 
odkoupení pozemku parc. č. 4254/2 ostatní plocha, ostatní komunikace, o výměře 2185 m2 

v k. ú. Dětmarovice od xxx, Dětmarovice č. p. xxx 
 
Výsledek hlasování: 
členové ZO, Ing. Ladislav Rosman, Jana Formandlová, Bc. Richard Górecki, Mgr. Michaela 
Kaděrová, Ing. Miroslav Kozel, Ing. Martin Krůl, Ing. Tomáš Lejsal, Ing. Leonard Mynář, Mgr. 
Libor Stáňa, Ing. Marek Svrčina, Ing. Kateřina Trombalová, Rostislav Vašut (celkem 12), 
neschvalují 
odkoupení pozemku parc. č. 4254/2 ostatní plocha, ostatní komunikace, o výměře 2185 m2 

v k. ú. Dětmarovice od xxx, Dětmarovice č. p. xxx. 
Proti tomuto usnesení nehlasoval nikdo (celkem 0) 
Rovněž se nikdo nezdržel hlasování (celkem 0) 
 
K návrhu dle bodu 3 starosta objasnil, že žadatel při stavbě garáže zjistil, že 1 m2 z pozemku, 
na kterém staví, je místní komunikací, rada k tomu tedy přihlédla a doporučuje prodej schválit. 
Pak otevřel diskuzi.  
 
Diskuze: 
Bez diskuze.  
  
Starosta přečetl návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce 
ad 5d) schvaluje 
dle bodu 3 
prodej části pozemku parc. č. 2778/2 ostatní plocha, ostatní komunikace, o výměře 1 m2 v k.ú. 
Dětmarovice žadateli xxx, Dětmarovice č. p. xxx za smluvní cenu ve výši 60   
Kč/m2 + náklady řízení po zaměření 
 
Výsledek hlasování: 
členové ZO, Ing. Ladislav Rosman, Jana Formandlová, Mgr. Michaela Kaděrová, Ing. Miroslav 
Kozel, Ing. Martin Krůl, Ing. Tomáš Lejsal, Ing. Leonard Mynář, Mgr. Libor Stáňa, Ing. Marek 
Svrčina, Ing. Kateřina Trombalová, Rostislav Vašut (celkem 11), schvalují 
prodej části pozemku parc. č. 2778/2 ostatní plocha, ostatní komunikace, o výměře 1 m2 v k.ú. 
Dětmarovice žadateli xxx, Dětmarovice č. p. xxx za smluvní cenu ve výši 60  Kč/m2 + náklady 
řízení po zaměření. 
Proti tomuto usnesení nehlasoval nikdo (celkem 0) 
Hlasování se zdržel Bc. Richard Górecki (celkem 1)  
 
K návrhu dle bodu 4 starosta upozornil, že zde se jedná o velmi zajímavé pozemky TJ Sokol 
Dětmarovice a předal slovo Ing. Svrčinovi, který zastupitele informoval o aktuální situaci 
ohledně odkupu nemovitostí TJ Sokol obcí. Starosta poté otevřel diskuzi.    
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Diskuze: 
Ing. Krůl se v návaznosti na informace Ing. Svrčiny dotázal, zda mohou zastupitelé obdržet 
k nahlédnutí zmíněný projekt a Ing. Svrčina mu to přislíbil.     
 
Starosta pak přečetl návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce 
ad 5e) schvaluje 
dle bodu 4 
odkoupení nemovitostí vedených na LV č. 1509 v k. ú. Dětmarovice od vlastníka Tělocvičné 
jednoty Sokol Dětmarovice, IČO: 751 06 248, za smluvní cenu ve výši 1.500.000 Kč + náklady 
řízení, a to pozemky parc. č:  
- 4328 o výměře 380 m2, zastavěna plocha a nádvoří, součásti pozemku je stavba č.p. 832  
- 4329 o výměře 71 m2, zastavěna plocha a nádvoří, součásti pozemku je stavba bez č.p. – 

stavba občanského vybavení 
- 4330/2 o výměře 357 m2, ostatní plocha, neplodná půda  
- 4332 o výměře 394 m2, ostatní plocha, neplodná půda 
- 4333 o výměře 6524 m2, ostatní plocha, manipulační plocha  
 
Výsledek hlasování: 
členové ZO, Ing. Ladislav Rosman, Jana Formandlová, Bc. Richard Górecki, Mgr. Michaela 
Kaděrová, Ing. Miroslav Kozel, Ing. Martin Krůl, Ing. Tomáš Lejsal, Ing. Leonard Mynář, Mgr. 
Libor Stáňa, Ing. Kateřina Trombalová, Rostislav Vašut (celkem 11), schvalují 
odkoupení nemovitostí vedených na LV č. 1509 v k. ú. Dětmarovice od vlastníka Tělocvičné 
jednoty Sokol Dětmarovice, IČO: 751 06 248, za smluvní cenu ve výši 1.500.000 Kč + náklady 
řízení, a to pozemky parc. č:  
- 4328 o výměře 380 m2, zastavěna plocha a nádvoří, součásti pozemku je stavba č.p. 832  
- 4329 o výměře 71 m2, zastavěna plocha a nádvoří, součásti pozemku je stavba bez č.p. – 

stavba občanského vybavení 
- 4330/2 o výměře 357 m2, ostatní plocha, neplodná půda  
- 4332 o výměře 394 m2, ostatní plocha, neplodná půda 
- 4333 o výměře 6524 m2, ostatní plocha, manipulační plocha. 
Proti tomuto usnesení nehlasoval nikdo (celkem 0) 
Hlasování se zdržel Ing. Marek Svrčina (celkem 1)  
 
6. Rozhodnutí o pokračování projektu rozhledny v obci – zrušení usnesení 
Starosta uvedl šestý bod programu s tím, že původně žádal zastupitelstvo o podporu ve věci 
podání žádosti o dotaci, ale dnes už je zřejmé, že její výše bude tak nízká, že nemá smysl 
v tomto záměru dále pokračovat, doporučuje tedy, jak už také akceptovala rada obce, 
předmětné usnesení zastupitelstva zrušit a raději se nyní dále soustředit na cyklostezku. Poté 
otevřel diskuzi.  
 
Diskuze:  
Ing. Krůl se zeptal, kam má pokračování cyklostezky vést a starosta mu odpověděl, že směrem 
za elektrárnu, kde by se snad měla napojit na stávající cyklotrasu. Ing. Kozel měl dotaz, jestli 
by se nedalo vyhnout tomu, aby se na kolech dále jezdilo přes most v Koukolné, starosta na 
to řekl, že řešení této situace nepovolilo Povodí Odry, kvůli plánované stavbě rybího přechodu.   
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Starosta poté přečetl návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce 
ad 6a) ruší  
část usnesení Zastupitelstva obce Dětmarovice č. 99/9 bod 1. ze dne 18.12.2023 ve znění: 
„Zastupitelstvo obce Dětmarovice schvaluje postup k přípravě dokumentace potřebné pro 
přihlášení projektu rozhledny na dotaci MMR v rámci rozvoje infrastruktury cestovního ruchu“ 
 
Výsledek hlasování: 
členové ZO, Ing. Ladislav Rosman, Jana Formandlová, Bc. Richard Górecki, Ing. Miroslav Kozel, 
Ing. Martin Krůl, Ing. Tomáš Lejsal, Ing. Leonard Mynář, Mgr. Libor Stáňa, Ing. Marek Svrčina, 
Ing. Kateřina Trombalová, Rostislav Vašut (celkem 11),  
ruší 
část usnesení Zastupitelstva obce Dětmarovice č. 99/9 bod 1. ze dne 18.12.2023 ve znění: 
„Zastupitelstvo obce Dětmarovice schvaluje postup k přípravě dokumentace potřebné pro 
přihlášení projektu rozhledny na dotaci MMR v rámci rozvoje infrastruktury cestovního 
ruchu“. 
Proti tomuto usnesení nehlasoval nikdo (celkem 0) 
Hlasování se zdržela Mgr. Michaela Kaděrová (celkem 1) 
 
Starosta dále přečetl návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce  
ad 6b) schvaluje 
pokračování prací na stavebním povolení i s vazbou na Změnu č. 2 ÚP Dětmarovice a ukládá 
projekt kontinuovat v souvislosti s komplexním záměrem řešení cyklotrasy s novým 
přemostěním přes Olši a pokračováním cyklostezky od nádraží ČD přes Něbrojův kopec 
 
Výsledek hlasování: 
členové ZO, Ing. Ladislav Rosman, Jana Formandlová, Bc. Richard Górecki, Ing. Tomáš Lejsal, 
Ing. Leonard Mynář, Mgr. Libor Stáňa, Ing. Marek Svrčina, Ing. Kateřina Trombalová, Rostislav 
Vašut (celkem 9),  
schvalují 
pokračování prací na stavebním povolení i s vazbou na Změnu č. 2 ÚP Dětmarovice a ukládá 
projekt kontinuovat v souvislosti s komplexním záměrem řešení cyklotrasy s novým 
přemostěním přes Olši a pokračováním cyklostezky od nádraží ČD přes Něbrojův kopec.  
Proti tomuto usnesení hlasovali Ing. Miroslav Kozel a Ing. Martin Krůl (celkem 2) 
Hlasování se zdržela Mgr. Michaela Kaděrová (celkem 1) 
 
7. Výsledek kontroly provedené kontrolním výborem 
Starosta uvedl sedmý bod programu předáním slova Mgr. Kaděrové, předsedkyni kontrolního 
výboru, která stručně shrnula, že u předmětné kontroly výbor neshledal žádný problém. 
Starosta poté otevřel diskuzi.      
 
Diskuze: 
Bez diskuze. 
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Starosta poté přečetl návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce 
ad 7) bere na vědomí  
výsledek kontroly provedené Kontrolním výborem ZO Dětmarovice dne 15.01.2024, a to 
investiční akce „Nová dlážděná plocha – středový chodník na obecním hřbitově“ 
 
Výsledek hlasování: 
členové ZO, Ing. Ladislav Rosman, Jana Formandlová, Bc. Richard Górecki, Mgr. Michaela 
Kaděrová, Ing. Miroslav Kozel, Ing. Martin Krůl, Ing. Tomáš Lejsal, Ing. Leonard Mynář, Mgr. 
Libor Stáňa, Ing. Marek Svrčina, Ing. Kateřina Trombalová, Rostislav Vašut (celkem 12), berou 
na vědomí 
výsledek kontroly provedené Kontrolním výborem ZO Dětmarovice dne 15.01.2024, a to 
investiční akce „Nová dlážděná plocha – středový chodník na obecním hřbitově“. 
Proti tomuto usnesení nehlasoval nikdo (celkem 0) 
Rovněž se nikdo nezdržel hlasování (celkem 0) 
 
8. Odměňování zastupitelů od 01.01.2024 - informace 
Starosta zahájil projednávání osmého bodu programu. Tajemnice úřadu poté informovala 
zastupitele, že ke změně způsobu odměňování od letošního roku dochází v souvislosti 
se změnou zákona. Starosta pak otevřel diskuzi.  
   
Diskuze: 
Ing. Krůl se dotázal, jestli budou odměny navyšovány automaticky, když je nyní zaveden přímý 

mechanismus valorizace. Tajemnice odpověděla, že pouze u uvolněných zastupitelů, u těch 

neuvolněných bude dále nutné výši odměny schvalovat v zastupitelstvu.   

  

Starosta přečetl návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo obce 
ad 8) bere na vědomí 
informaci o změně způsobu odměňování členů zastupitelstev obcí v rámci novelizace zákona 
č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, s účinností od 01.01.2024 
 
Výsledek hlasování: 
členové ZO, Ing. Ladislav Rosman, Jana Formandlová, Bc. Richard Górecki, Mgr. Michaela 
Kaděrová, Ing. Miroslav Kozel, Ing. Martin Krůl, Ing. Tomáš Lejsal, Ing. Leonard Mynář, Mgr. 
Libor Stáňa, Ing. Marek Svrčina, Ing. Kateřina Trombalová, Rostislav Vašut (celkem 12), berou 
na vědomí 
informaci o změně způsobu odměňování členů zastupitelstev obcí v rámci novelizace zákona 
č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, s účinností od 01.01.2024.  
Proti tomuto usnesení nehlasoval nikdo (celkem 0) 
Rovněž se nikdo nezdržel hlasování (celkem 0) 
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9. Závěr 
Závěrem zasedání starosta informoval zastupitele, že v příštím roce bude nevyhnutelné navýšit 
ceny za svoz odpadů, a to i vzhledem k výběrovému řízení na nového dodavatele této služby. 
V poměru s okolními obcemi má obec nyní sazby nastaveny velice nízko, za svoz odpadů ročně 
hradí cca 6,5 mil. Kč, z toho ale na poplatcích vybere pouze 1,5 mil. Kč, což je dále neúnosný 
nepoměr a prodiskutoval toto téma se zastupiteli. Zastupitelé pak dále diskutovali na téma 
nové stomatologické ordinace, financování nepedagogických zaměstnanců škol a informací 
z posledního zasedání rady obce.      
 
Starosta poté poděkoval zastupitelům za jejich účast na dnešním zasedání a v 17:40 hod. 
zasedání ukončil.  
 
Datum vyhotovení zápisu: 28.02.2024 
 
 
 

Ing. Ladislav Rosman, starosta obce v. r.  
 
 

Mgr. Libor Stáňa, ověřovatel zápisu v. r.  
 
 

Ing. Miroslav Kozel, ověřovatel zápisu v. r.  
 
 

Kateřina Richterová, zapisovatelka v. r.  
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Přílohy: 

1. Výsledky hospodaření obce k 31.12.2023 
2. Dotace a dary organizacím na rok 2024 
3. Rozpočtová opatření 
4. Majetková problematika 
5. Rozhodnutí o pokračování projektu rozhledny v obci – zrušení usnesení 
6. Výsledek kontroly provedené kontrolním výborem 
7. Odměňování zastupitelů od 01.01.2024 - informace   
 


